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Suchar zone 

 

1)Mamo siku mi się 

chcę-Nie, czekamy na 

samolot  

-Mamo siku-czekamy 

na samolot  

-Mamo leci.-gdzie,-z 

prawej nogawki  

 

2)Idzie Adam i Ewa 

przez Raj.  

Ewa pyta Adama 

drżącym głosem:  

- Adamie kochasz Ty 

mnie?  

Adam odpowiada:  

- A kogo mam 

kochać?  

 

 

  

Know America and Emila  
 

Know America to konkurs, w którym biorą udział uczniowie z całej Polski. Pierwszy etap polega na 

rozwiązaniu testu, w którym są bardzo szczegółowe pytania w języku polskim i angielskim o 

szeroko pojęte Stany Zjednoczone. Kolejny etap to napisanie eseju. 15 autorów najlepszych esejów 

przechodzi do III etapu.Odbywa się on w Collegium Civitas w Warszawie i składa się z części 

pisemnej (testu) i części ustnej w języku angielskim.Główną nagrodą jest wyjazd do Stanów, staż i 

indeksy. Poza tym laureaci i finaliści otrzymują nagrody książkowe, dyplomy i niesamowite 

wspomnienia. 

 

Emilia Dołęga-jedna z uczennic naszego LO wzięła udział w tym konkursie. Udało się jej dotrzeć do 

III etapu. 

"Mi niestety nie udało się wygrać, poziom był bardzo wysoki, ale sama możliwość 
spotkania z ambasadorem USA, rozmowy z dyplomatami czy niesamowity program 

dla finalistów i laureatów w Warszawie - to było coś" - mówi z uśmiechem Emila.  
"Konkurs jest skierowany dla osób z liceów/techników. Bierzcie w nim udział. Ja 

gdybym o nim wiedziała brałabym udział od pierwszej klasy i co roku orientowała 

się co trzeba poprawić, co można zrobić w przyszłym roku ,żeby wygrać" - dodaje. 
 Gratulujemy Emilii dojścia do III etapu ogólnopolskiego konkursu i zazdrościmy 

atrakcji związanych z wizytą w ambasadzie USA.  



Anegdoty: 

 

 

Hetman Koniecpolski 

ponoć jąkał się w 

sytuacjach 

stresowych 

(zrozumiałe na jego 

stanowisku) ale 

trudności w 

wymowie nie 

utrudniały mu 

przeprowadzania 

śmiałych ataków i 

decyzji taktycznych 

-zatem szlachta 

ukuła powiedzonko 

iż: pan hetman 

szybciej uderzy niż 

wypowie.  

 

 

Gdy Janowi 

Sebastianowi 

Bachowi zmarła 

zona, ten zalał sie 

łzami, zakrył twarz 

dłonmi i usiadł 

niezdolny do 

niczego.  

Wkrótce przybył 

jeden z przyjaciół i 

obiecał zajac sie 

pogrzebem, 

potrzebował jednak 

na to pieniedzy.  

Bach jak zwykle 

powiedział: 

- Zwróc sie z tym do 

mojej zony.  

Porady: 

 

 

Już niedługo 

upragniony koniec 

roku szkolnego i 

rozpoczynamy 

wymarzone 

wakacje! Część z 

nas wyjedzie na 

zagraniczna 

wycieczkę, część 

wybierze polskie 

Mazury, morze lub 

góry, a inni spędzą 

czas w 

domu  Pamiętajmy 

jednak, aby te 

wakacje spędzić jak 

najlepiej, 

odstresować się, 

zrelaksować i 

nabrać energii na 

nowy rok szkolny. 

Dział Porad życzy 

wspaniałych i 

niezapomnianych 

wakacji 2013!   

THE BLINDS 
Byliśmy ostatnio świadkami narodzin nowego zespołu noszącego nazwę THE 

BLINDS. Jest to grupa młodych, utalentowanych i ambitnych muzyków z 

ogromnymi marzeniami,grająca szeroko pojmowaną muzykę metalową. W 

skład zespołu wchodzą Natalia Walędziak oraz Mateusz Jaśkiewicz jako 

wokaliści. Gitarzystami są Cezary Bruździński i Mateusz Jakubowski. Za grę 

na gitarze basowej odpowiada Jakub Krzykowski, a perkusistą został Marcin 

Jakubowski. Zespół prezentuje covery zespołów takich jak Metallica, Bullet 

For My Valentine, Trivium czy Adrenaline Mob. Do tej pory mogliśmy 

usłyszeć grupę na koncercie w Ciechanowie (5 kwietnia) oraz w Przasnyszkim 

MDK-u kolejnego dnia. Następny występ odbędzie się 27 kwietnia nad 

Zalewem Karwackim. Wszystkich fanów zapraszamy serdecznie. 

Więcej aktualności i informacji o zespole na facebooku oraz youtube  

https://www.facebook.com/theblindspoland 

  

Dylematy Ady 
P: Mam problem z klasą a właściwie to z kolegami. 

To ciągnie się od podstawówki. Gdy tam chodziłam 

każdy mnie przezywał, byłam tzw. ofiarą. wstydzę 

się siebie. jest taki jeden chłopak w klasie, który mnie 

strasznie nie lubi. Gdy mnie spotka to mówi do mnie 

same obraźliwe zreczy, bardzo mi dokucza. dlatego 

nie chcę chodzić do szkoły. Co mam zrobić?  

O: Jeśli chodzi o agresję wspomnianego chłopaka 

z klasy to żałosne jest, że jedynym sposobem 

zaistnienia w towarzystwie jest dla niego 

dokuczanie innym – najwyraźniej "biedaczysko" 

nie potrafi inaczej. Co zrobić? – powiedz o 

wszystkim rodzicom.Powiedz, że przez to boisz 

się chodzić do szkoły. Rodzice powinni 

porozmawiać z wychowawcą, . Szkoła ma 

obowiązek zadbać o bezpieczeństwo uczniów i 

niedopuszczalne jest, aby nauczyciel na lekcji nie 

reagował na zachowania, jakie opisujesz.  

Wywiad z dyrektorem 
- Dziękuję, że zgodził się Pan poświęcić naszej gazetce trochę swojego wolnego czasu. 

Mam kilka pytań, które nurtowały zespół redakcyjny naszej gazetki szkolnej. Może na 

początek zapytam dlaczego został Pan nauczycielem? 

- Jest to zawód, który daje mi satysfakcję. To w pełni świadomy wybór drogi zawodowej. 

Można również powiedzieć, że było zapisane mi to w genach – moi rodzice również są 

nauczycielami.  

- Jak się czuje Pan na stanowisku dyrektora?  

- To uczucie złożone. Po trudnych pierwszych tygodniach pracy, dobrze odnalazłem się w 

tej roli. 

- Jak wyglądała Pana droga kariery zawodowej? 

- Pracę zacząłem w LO w Chorzelach. Następnie przez 8 lat pełniłem funkcję jednego z 

dyrektorów w Starostwie Powiatowym. Potem zacząłem nauczać w KEN-ie i Liceum im. 

Zygmunta Krasińskiego w Ciechanowie. W międzyczasie prowadziłem zajęcia w szkołach 

wyższych jako nauczyciel akademicki. 

- Co dotychczas, od momentu objęcia przez Pana stanowiska dyrektora udało się 

osiągnąć? 

- Nawiązaliśmy współpracę z uczelniami np. z WAT-em, SGGW. W najbliższych dniach 

sfinalizujemy umowę z Wydziałem Historycznym Uniwersytetu Warszawskiego. Od 

nowego roku szkolnego uruchomimy cykl zajęć prowadzonych przez nauczycieli 

akademickich. W ten sposób tworzymy warunki do intelektualnego rozwoju zarówno 

uczniom zainteresowanym przedmiotami ścisłymi, przyrodniczymi jak i szeroko 

pojmowaną humanistyką. Wprowadziliśmy do oferty edukacyjnej szkoły nowe 

przedmioty, które z jednej strony służyć będą lepszemu przygotowaniu do egzaminu 

maturalnego, z drugiej zaś wspierać będą akademickie aspiracje naszych uczniów. Nie 

bez znaczenia jest również fakt o wyposażeniu 7 sal w nowoczesny sprzęt dydaktyczny 

oraz przeprowadzeniu remontu generalnego budynku naszej szkoły. 

- Jak pan spędza swój wolny czas? 

- Jeśli znajdę odrobinę wolnego czasu, chętnie zajmuję się zgłębianiem historii Rosji, 

który to kraj fascynuje mnie odkąd pamiętam. Ponadto, przyjemność sprawia mi gra w 

tenisa – zarówno stołowego, jak i ziemnego. Praca dyrektora, jednak poważnie 

uszczupliła zasoby mojego wolnego czasu i ze względu na jego brak musiałem, między 

innymi, chwilowo zaprzestać pracy nad nową książką, tym razem z gatunku historical 

fiction.  

- Dziękuję bardzo za rozmowę i życzę wielu sukcesów przy prowadzeniu naszego KEN-a.  

 


